
Muut keskusteltavat asiat 
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   Kunnanjohtaja kertoi ajankohtaisista asioista: 

• Saariselän latujen lumetus on aiheuttanut keskustelua kuntalaisten ja 
matkailijoiden kesken. Kesällä on sovittu, että Saariselän hoito-
osuuskunta ja tekninen toimi vastaavat lumetuksen 
aloittamisajankohdasta siten, että osapuolet tarkastelevat tilannetta 
muutaman päivän välein. Käytössä on sama kalusto kuin aiemmin. 

• LSHP:n siirtoviivemaksuista ollaan pääsemässä sopimukseen Laphan 
ja kuntien välillä. 

• Spirit of Inari on saanut hyvää palautetta, Yritys- ja kehittämispalvelut 
tekivät hyvää työtä. 

• Inarin ja Sor-Varangerin kuntien yhteistyösopimus neuvottelu oli 
perjantaina, mm. saavutettavuus. Kunnanjohtajat neuvottelevat 
yksityiskohdista. 

• talouspäällikön rekrytointi on kesken. 
 
 

Seuraava kunnanhallituksen kokous on 18.11.2024 klo 9. 
 

   ___________ 
 
Kokouksen päätös Puheenjohtaja totesi kokouksen päättyneeksi klo 17.34 ja antoi sivuilla 24 

– 31 olevan oikaisuvaatimusohjeen ja valitusosoituksen.  
 


